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To the Chinese the dragon is not an evil creature, but is a god and the friend of men
who worship him. He "holds in his power prosperity and peace." Ruling the waters and
the winds, he sends the good rain, is hence the symbol of fecundity. In the Hsia dynasty
two dragons fought a great duel until both disappeared, leaving only a fertile foam
from which were born the descendants of the Hsia. Thus, the dragons came to be
looked upon as the ancestors of a race of heroes. This is the story of China at War.
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评论

前半本五颗星，作者笔下展现出的一个完全不一样的南京。最后五章作者简直脑子进水
。林潭一系列的思想变化写的非常有逻辑，又特别真实。最喜欢老二和玉这一对，糅合
了西方的浪漫和东方的含蓄，没人知道的glory这一点大赞。很喜欢老三这个人物，可
惜最后活活被乱入的角色毁了。他就是他，不需要其他。
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感觉这个是中国抗日剧的起源吧....
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